
 

Skolebestyrelsesmøde på AFD. Nørre Allé 
mandag d. 26/5-14 kl. 18.00-21.00 

Bemærk: Sidste møde i skolebestyrelsen begynder med en lille rundvisning i de nye 
fysiklokaler på afd. Nr. Allé. Derefter vil skolen være vært med en lille aftenmenu. 

på Lærerværelset 
 

Møde indkaldt af: Gitte Olander og Jan Voss 

Referent: Nils 

Ordstyrer: Vælges 

Deltagere: 
Forældrerepræsentanter, medarbejdere, elever og ledelse på Ullerup Bæk Skolen. 

Kommende SB medlemmer inviteres 

Referat: 
 

Ansvarlig  

1. Godkende referat fra sidste møde (5 min) 

Referatet blev godkendt 
Gitte O.  

2. Nyt fra elevrådet (15 min) 
 
Elevråd fra Skolesvinget  
Elevråd fra Nørre Allé 
Elevråd Skjoldborgsvej 
Korte orienteringer – Skolesvinget: Forbereder markedsdag, 
Skjoldborgsvej: Forbereder sig på skolereformen, Nørre Allé: 
Forbereder sidste skoledag. 
 

  

3.  Drøftelser og beslutning (30 min.) 
 

 
a) Aktive forældre (Se bilag fra underudvalg) 

 
Debat om oplægget – der bør være gensidige forventninger til 
både forældre og lærere. 

Input sendes til Jan V. 
 

  

4. Nyt fra afdelingerne (60 min).  
Den afgående SB giver afdelingsvis en kort evaluering af skoleåret til 
orientering af den tiltrædende skolebestyrelse. 

a) Skolesvinget 
Forberede lærerarbejdspladser, skoleårets planlægning – 
ros til personalet for en god indsats, Lars orienterede kort 
om personalesituationen og gav desuden en kort 
beskrivelse af den aldersintegrerede undervisning. 

b) Skjoldborgsvej 
Rimeligt stabilt elevtal på 715 elever, Forældremøde på 0. 
årg., kort orientering om forårskoncerten, skal i gang med 
ansættelser af lærere – mangler afklaring på pæd. området. 

c) Nørre allé  
Nr. Allé er i gang med folkeskolens afgangsprøver, 
skoleårets planlægning – mangler afklaring om ressourcer, 
så det kniber med at komme i gang med fagfordelingen, 

  



der er foretaget linjevalg på 7. årg., vi forbereder 
lærerarbejdspladser og lokaler til undervisning, LSP-
undersøgelsens resultater skal gennemgås på et senere 
tidspunkt, vi er ved at finde en ny årsrytme på den nye 
afdeling – men alt skal bygges op, elevtallet er stigende til 
næste skoleår. 

d)  Jan Voss – LSP fremlægges senere 
 Fritidsområdet er under kraftig forandring og strukturen 
 bliver anderledes – kort orientering, 
 Lærerne i reformen – vi arbejder på at få en fælles 
 forståelse, der er en god stemning, 
 Idrætsskolen – kort info 
 Dagsorden til kommende bestyrelsesmøde 

 

6. Evt. 

Vedr. toiletforhold på Skjoldb. – tages op afdelingsrådet. 

Gitte O. – Punkter til den nye bestyrelse: informere – få noget at 
vide, lektier m.m.  

Dialogen er vigtig og det er vigtigt at melde ud. 

  

7. Kommende møder 

a) Nye ”Fælles mål” 
b) Udvidelse af Skolebestyrelsen med eksterne medlemmer. 

 Hvem skal inviteres? Erhvervs folk og Idrætten? 

 

  

   

 

 

  
 


